
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wadima Tyszkiewicza 

na 47. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 sierpnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Mariusza Kamińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Proszę o informację, jakie siły Policji są wykorzystywane do zapewnienia ochrony prezesa partii PiS, po-

sła Jarosława Kaczyńskiego. Proszę o przedstawienie tego w podziale na zaangażowane siły Policji i wydatki 

na ochronę Policji zapewnianą Jarosławowi Kaczyńskiemu na co dzień oraz na ochronę prezesa Kaczyńskie-

go podczas podróży po Polsce i jego spotkań z Polakami, mieszkańcami miast i gmin. 

Jakie siły Policji zostały zaangażowane w wizytę Jarosława Kaczyńskiego w Kórniku w województwie 

wielkopolskim dnia 22 lipca 2022 r.? Ilu było tam funkcjonariuszy Policji, z wyszczególnieniem funkcjona-

riuszy Policji konnej oraz policjantów niemundurowych? Jakie były koszty ochrony zapewnianej przez Poli-

cję? 

Czy Jarosław Kaczyński oraz partia Prawo i Sprawiedliwość ponoszą koszty ochrony policyjnej? Jeśli tak, 

to w jakim stopniu i czy są to środki z funduszu partyjnego i z dotacji z budżetu państwa? Jeśli nie, to proszę 

o przedstawienie podstawy prawnej zezwalającej na ponoszenie przez państwo kosztów zapewnienia ochrony 

funkcjonariuszowi partyjnemu realizującemu cele polityczne w ramach funkcjonowania partii. 

Czy inni politycy polscy mogą liczyć na podobną ochronę jak Jarosław Kaczyński? Czy taką ochronę 

otrzymują wszyscy parlamentarzyści, posłowie, senatorowie i prezesi partii politycznych? 

Dziękuję za odpowiedzi. 

Wadim Tyszkiewicz 
 


